



## Bestyrelse møde 14-05-2022

### Dagsorden.

- Nørhalne Cup - Hvordan håndter vi sådanne sager fremadrettet
- Aktiviteter i festugen, hvem/hvad deltager.
- Evaluering på "Fest i hallen"
- Investeringer i 2024.
- Konstituering af bestyrelsen - Legitimation fra nye medlemmer
- Bordet rundt.
- evt.

### referat:

Nørhalne Cup brugte hallen. Det var Arentsminde, der havde vagt. Der var meget rodet og snavset, da de forlod hallen.

Snak om diskussionen, der var i 2024 om tilskud til Nørhalne Cup. Enighed om, at der fremadrettet skal budgetteres med evt tilskud i afdelingerne.

Også snak om forældres frivillige arbejde. Vi mangler frivillige. Enighed om, at forældre skal forpligte sig til at yde frivilligt arbejde, når de melder sine børn ind via conventus. Det gør man i andre idrætsforeninger.

Til næste gang skal alle i bestyrelsen komme med forslag til emner for frivilligt arbejde i lige netop deres afdeling.

### Aktiviteter festugen uge 35:

Yoga, Stram op og legebold er der styr på.

Mette vil spg nogle forældre i legebold om hjælp til Åben hal. Sussi har lavet beskrivelse af, hvad der kan gøres til Åben hal.

Martin har først møde om ca tre unger, hvor der skal snakkes aktivitet i festugen.

Der gøres opmærksom på, at programmet skal afleveres ultimo maj.

Trine vil sørge for åbent hus i motionscentret.

### Fest i Hallen:

Enighed om, at det var en succes. Udvalget vil gerne gentage festen.

snak om drikkebilletterne til GGB' s frivillige. Måske armbånd til næste år.

### Investeringer 2024:



Kommunen yder tkr 36 til lakering af halgulv. Der ansøgt om tkr 10 i den ekstra jubilæumspulje, som Spar Nord uddeler fra. Disse skal bruges i gymnastikafdelingen. Afventer svar primo juni.

Der sættes nye dørlåse på.

Konstituering af bestyrelsen:

Annette har sørget for legitimation af de nye bestyrelsesmedlemmer.

Bordet rundt:

Mette: Er i dialog med Anders på skolen om delvis betaling af redskaber mv

Der er ønske om nyt Kæpheste-hold. Ok, hvis der er frivillige, der vil stå for det.

Trine: Der er indkøbt nyt løbebånd, afventer rep af det gamle løbebånd, så der fremover bliver to løbebånd. Man kan søge DIF og DGI om penge til udskiftning af maskiner. Der ønskes nemlig ny cross trailer.

Der kommer stadig nye medlemmer til. Charlotte har kørt hold med unge.

Sussi: Der er møde igen i juli, hvor der lægges sidste hånd på næste sæson.

Claus: Der er allerede solgt ca 300 billetter i forsalg. Vedr sponsorbilletter afventes møde i sponsorudvalget. Claus forventer at der godkendes plads til 600 Pers. Der bliver ingen gris i år, men der er lavet aftale med tre stk Food Trucks med forskellige typer mad. Dette begge dage. Der aftales med Lions klub om vagter, hjælp mv.

Martin: Fin tilgang i fodboldafd. Ok med betaling af kontingenter. Møde igen om ca tre uger. Der er lidt udfordringer med køb af nye bolde, idet en del bliver væk. Martin tager snak med træner, om de bolde der forsvinder. Dårligt samarbejde med Sportsmaster. Det tager alt for lang tid, fra man bestiller, til man får

Peter: Ny sponsoraftale i 2025 i stedet for Sportsmaster. Der er gang i snak med Sport 24 og AL sport. Møde igen d 15. Maj. Kalle er i dialog med Sparekassen Danmark om sponsorat. Sparekassen vil meget gerne være sponsor på Gjøl. Peter finder ud af, hvad Sparekassen tænker, sponsoratet skal omfatte. Sponsorudvalget går efter 3-4 hovedsponsorer.

Gjøl'en har lejet reklametrailer, hvor alle sponsorerne kan komme på.

Anette: Også problemer med Sportsmaster. Det tog fire uger at få gavekortene. Der er ved at blive lavet sanering af regnskabet, idet der ikke er brug for så mange konti. Snak om numrene på Mobil Pay, så det fremover bliver lettere for Anette at placere de indtægter, der kommer den vej.

Peter: Pia Jensen har en masse gamle videobånd fra de aktiviteter, som klubben har haft gennem tiden, bl.a. revyen. Skal vi få det spillet over på noget andet ? Til næste gang får vi styr på, hvem der har noget liggende, så vi kan få de gamle ting samlet. Så tager vi stilling.

Rengøring holder ferie i ugerne 24, 28, 29 og 30.



Skal vi have noget med til Torvemarked ? Måske flyer, hvad klubben kan tilbyde. Peter vil sende noget materiale til Mette, som vil lave udkast.

Rengøringen har spg Peter, hvem der skal sørge for tøjvask, idet hun flere gange har oplevet, at der ligger trøjer ovenpå vaskemaskinen.

Enighed om, at det er hver afd, der sørger for tøjvask. Det skal rengøring ikke gøre.